
Protokoll medlemsmöte 2023-05-08

Seko lok pendeln

Plats: Teams

Tid: 19.00-

1. Mötets öppnande

Öppet 19.00

2. Mötets behörighet

Har mötet utlysts i tid och på ett korrekt sätt?

Ja

3. Val av mötesfunktioner

a. Val av ordförande

Kristofer Johansson

b. Val av sekreterare

Anders Österman

c. Val av justerare tillika rösträknare (2 st.)

Mikael Eriksson

Nils Westberg Ahlmark

4. Justerande av röstlängd

79 st. justerat till 97 st. vid röstning

5. Godkännande av dagordning

Medlemsmötet godkänner dagordningen

6. Presentation av förslag på donation till oberoende utredning, samt 

information från kassör

Huvudskyddsombud Hans Johansson berättar att skyddsombuden för alla klubbar 

på pendeln kommit överens om att en oberoende trafksäkerhetsutredning ska 

göras. Christian Guldberg, järnvägsassessor är den som har hand om utredningen.

Kostnadskalkyl med en början på 80h med 1500:-/h.

Tanken är att utforma en rapport av PTU.



Problem kan vara att han inte får tillgång till alla handlingar.

Han har inte någon koppling till SL, MTR eller någon annan som är part i PTU-

projektet.

SO har begärt ut handlingar, allt angående PTU, från MTR.

Rapporten kommer presenteras för SO, fack och medlemmar.

Fråga angående om 50 000 kronor räcker? Så ligger yrkandet nu och om det fnns 

behov så kommer det på ett nytt styrelsemöte.

Moa Friman undrar om arbetsmiljörapport från Lena Kecklund (MTO Säkerhet) har 

delgivits skyddsombuden. Rapporten har inte delgivits skyddsombuden. Hans 

Johansson som anser att  djupintervju från medlemmar skulle vara det intressanta 

från Kecklunds rapport.

Fråga från Stafan Flodqvist om vad som kan hända efter rapporten är färdig. 

Hasse svarar hypotetiskt vad som skulle kunna hända. 

Mikael Olsson påtalar att det är viktigt med expertutlåtanden i en domstol och 

undrar om det går att använda den oberoende utredningen på något sätt, Hasse 

berättar om att han var med och skrev på skyddsstoppet 24 April som ST skickade

in men att rapporten från den oberoende trafksäkerhetsutredningen inte kommer 

vara aktuell vid ett överklagande av avslaget skyddsstopp.

Fler frågor angående skyddsstoppet och överklagande, STs jurister jobbar på det 

för tillfället och Hasse har inte några svar för tillfället.

7. Omröstning om donation

Röstning om att yrkandet på en donation á 50 000 kronor till den oberoende 

utredningen bifalles via acklamation. 

8. Val om att förlänga huvudskyddsombuds (HSO) mandat från 20 juni i 1 år

Medlemsmötet väljer att Hans Johanssons mandat förlängs. 

9. Val om tillsättande av ersättande huvudskyddsombud (EHSO) vid HSO 

frånvaro

Medlemsmötet väljer att Alexander Millhorn tillsätts som EHSO.

10. Aktuellt på pendeln

Kristofer Johansson berättar om vad som följer efter strejkvarslet och att det ska 



komma information på hemsidan inför den 11 Maj och om hur det går i avtals 

förhandlingarna.



11. Övriga frågor

Astrid Hermelin undrar vad som händer i förhandlingen om FV-dagarna. Ligger 

centralt, men inget händer i frågan för tillfället, inte prioriterad med tanke på 

avtalsrörelsen.

Nils Westberg Ahlmark frågar hur länge förhandlingarna om FV-dagar har legat 

centralt. Kristofer återkommer.

Christine Forsberg frågar hur det går med kodning i IVU och problem med felaktig 

utbetalning. Skall tas med gruppchef och återkomma vid problem.

Klara Pettersson undrar om vi fått in uppgifter om arbetsskadeanmälan pg a  PTU 

och om vi kan lägga ut information om hur man ska gå tillväga för att få stöd och 

hjälp. Styrelsen tar med sig förslaget.

Hans Johansson påpekar att man inte ska vara för snabb med en skadeanmälan 

gällande psykisk ohälsa.

AG får inte neka arbetstagare att göra en arbetsskadeanmälan. Statistik kommer 

till SO men det fnns säkert ett mörkertal som missas.

Marcus Mikkelä frågar om vad man ska tänka på innan man gör en 

arbetsskadeanmälan. Hans Johansson svarar att det är bra om man skriver ned 

under i alla fall en veckas tid hur man mår, innan, under och efter arbetet. 

Moa Friman frågar om Seko Lok kan skicka ett brev till Sekoförbundet då 

kommunikationsansvarig på förbundet, Jonas Pettersson har gått ut i tidskriften 

Arbetet att kravet om förbud mot ensamarbete inte är prioriterat. Texten i brevet 

läggs ut till alla i teamschatten, Kristofer  Johansson och Mikael Eriksson fnner att

texten ser bra ut och ser inget hinder för att använda sig av den, men att styrelsen

behöver gå igenom texten en gång till internt, innan den skickas till förbundet och 

läggs ut på Facebook/hemsida. Majoriteten av mötesdeltagarna gör tummen upp. 

Kristofer berättar även att delegationen känner sig rundad i frågan då alla står 

bakom alla tre yrkanden.

Erik Perez undrar om vi kan komma med mer information, Melissa Svenhard 

förklarar att vi går ut med information när och där vi har möjlighet.

Jersey Muripa undrar om transporter från Älvsjödepån pg a strejken. Kristofer J ser

inte det som troligt.

Niklas Sjödin undrar varför tunnelbanan tas ut i strejk och inte pendeln. Kristofer J 



svarar att det är upp till förbundet.

Nils Westberg Ahlmark frågar om längden på avtalet och påtalar att ett långt avtal

påverkar möjligheten att driva vissa frågor vid fredsplikt, exempelvis stora 

arbetsmiljöförändringar. Kristofer J svarar hur synen är på det i delegationen, ett 

för kort avtal betyder att man behöver ta upp nya förhandlingar snart igen och det

vill varken facket eller tågföretagen.

Hans J pratar om eventuella konsekvenser av den varslade konfikten, till exempel 

att frontrutetvätten blir påverkad. Kristofer J tillägger att man Älvsjö kommer att 

stängas vid en strejk och att övertidsblockaden påverkar pendeln. 

Arbetsskyldigheten kvarstår vid bortfall av tur.

12.Mötets avslutande

20.45

                                                                                        

Sekreterare Justerare

                                            

Justerare


